
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Børne- og socialministeren

Dato: 12. oktober 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 22

Hvordan kan der efter ministerens bedste skøn gives et nogenlunde dækkende billede af

omkostningerne ved at indføre en ’kan’ bestemmelse, der giver kommunerne mulighed

for at tilbyde alle borgere, der har en funktionsnedsættelse, så de falder ind under per-

sonkredsen for en ordning efter § 95, stk. 3, hjælp til overvågning, og vil ministeren få

foretaget en sådan beregning? Såfremt ministeren ikke vil foretage beregningen, bedes

dette begrundet.

Spørgsmålet stilles som opfølgning på lukket samråd den 11. oktober 2018 om overvåg-

ningsproblematikken, jf. besvarelse af samrådsspm. A.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Jakob Sølvhøj (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jakob.Solvhoj@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn

formand
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